
轻合金加工技术 LIGHT ALLOY FABRICATION TACHNOLOGY （月刊）

-中国 1964年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 50卷 总第 538期，2022年第 6期 （2022年 6月）目录
Vol. 50 No.6 (Serial No.538 ) June 2022 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-
铝合金圆铸锭竖直半连续铸造技术的发展
Development of vertical DC casting technology for aluminum alloy round ingot
铝合金激光选区融化制造研究进展
Research progress in selective laser melting of aluminum alloy
三种变质剂对铸轧 4045铝合金变质效果对比
Comparison of cast-rolled 4045 aluminum alloy with three kinds of modifiers
Mn对 Al-5Mg-0.6Ag-0.2Sc-0.1Zr合金组织性能的影响
Effect of Mn on microstructure and properties of Al-5Mg-0.6Ag-0.2Sc-0.1Zr alloy plate
超高强 Al-6.5Zn-2.4Mg-2.3Cu-0.12Zr合金厚板各向异性分析
Analysis on anisotropy of super high strength Al-6.5Zn-2.4Mg-2.3Cu-0.12Zr alloy plate
7B04铝合金特殊用途板材的热处理技术研究
Study on heat treatment technology of 7B04 aluminum alloy special-purpose sheet
时效处理对 Al-9.3Zn-2.0Mg-2.1Cu合金型材组织性能的影响
Effect of aging treatment on microsturcture and properties of Al-9.3Zn-2.0Mg-2.1Cu alloy
profile
2024铝合金表面镍磷合金化学镀加速剂实验研究
Experimental study on accelerator for electroless Ni-P alloy plating on 2024 aluminum alloy
硅烷封孔处理对 6063铝合金微弧氧化膜腐蚀行为的影响
Effect of silane sealing treatment on corrosion behavior of 6063 aluminum alloy micro-arc
oxidation coatings
双台式铝合金发动机罩的结构设计
Structure design of the double-bench aluminum alloy engine hood

刊号：ISSN 1007-7235，CN 23-1226/TG，国内邮发代号 14-112，国外发行代号 4663M
Publication：ISSN 1007-7235，CN 23-1226/TG，

网址：www.qhjjgjs.cn，E-mail：qhjjgjs@163.com
* Lw中外文献推荐 / Lw Recommended journal articles from China and abroad

http://www.lightmetalage.com/

